

新北捷運公司誤點證明

New Taipei Metro Corporation Delay Certificate

本公司環狀線受113年4月3日星期三7時58分地震影響，目前部份區段採公車接駁服務，接駁公車依實際交通狀況行駛，若有延誤超過20分鐘(含)以上，特此證明，如有不便之處，敬祈見諒。

Due to the earthquake at 07:58 on Wednesday, April 3rd, 2024, Circular Line is operating partialy and replacement shuttle buses are operating. According to the shuttle buses sometimes could be influenced by actual traffic conditions, if there is a delay more than (including) 20 minutes, we apologize for any inconvenience and thank you for your cooperation.

注意事項：

1. 本網頁僅提供本公司列車延誤達 5 分鐘以上之誤點證明，下載期限為延誤日起 7 天；5 分鐘以下誤點證明，請洽詢各車站詢問處。
2. 本網頁誤點證明僅供證明因系統運轉因素導致旅客延誤之時間，與責任歸屬之認定無關，亦無法作為損害賠償申請證明。
3. 本網頁誤點證明內容未經許可，嚴禁逕自轉載、複製、變更內容及公佈於其他網頁上。
4. 如對開立之延誤時間有疑義，可洽車站依持有車票之進、出站時間，核實開立誤點證明，或洽本公司客服專線處理：(02)2805-9877。

Notes:

1. The time shown above indicates delay time on this section, including incident handling time and possible waiting time at different stations (about 10 minutes).It does not reflect the specific delay time for each train.
2. This certificate is proof of a delay due to operational factors and is not an attribution of liability, nor can it be used as proof for any application for damages.
3. Reprinting, copying, changing of the content, or publication of this certificate on the internet without prior consent by the NTMC is strictly prohibited.
4. For questions regarding delays, please contact the station to verify the entry and exit time of your ticket and apply for a delay certificate, or contact our customer services : (02) 2805-9877.